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شماره

صفحه

روزنامه

علوم  دانشگاه  مطالعات  اساس آخرین  بر  ایرنا،  از  نقل  به  تابناک  به گزارش 
پزشکی تهران، میزان شیوع فشارخون بالا در بزرگسالان ایران )افراد بالای ۵۰ 
سال( به ۴۲ درصد رسیده که شیوع آن در بین زنان بزرگسال ایرانی ۴۷ درصد 

و در بین مردان بزرگسال ۳۸ درصد است.
به  ایران  سنی  مختلف  بین گروه های  در  بالا  فشارخون  شیوع  میزان  بیشترین 
ترتیب مربوط به افراد ۶۰ سال و بالاتر )۶۲ درصد(، ۵۰ تا ۵۹ سال )۵۰ درصد( 
و ۴۰ تا ۴۹ سال )۳۲ درصد( است همچنین شیوع فشارخون بالا در افراد دارای 
اضافه وزن و چاقی، مبتلایان به بیماری های قلبی عروقی، مبتلایان دیابت، افراد 

دارای سابقه مصرف سیگار، افراد بی سواد یا کم سواد و جمعیت روستایی در 
مقایسه با جمعیت شهری بیشتر است.

شیوع ۴۲ درصدی فشارخون بالا در بین زنان و مردان بزرگسال ایرانی در حالی 
است که تنها ۳۸ درصد مبتلایان آگاه از ابتلا به فشارخون بالا، تحت درمان 
قرار گرفته اند و در بین افراد تحت درمان این بیماری هم، ۳۲ درصد موفق به 
کنترل فشارخون بالا شده اند.این مطالعات همچنین نشان می دهد، میزان شیوع 
فشارخون بالا در جمعیت کودکان و نوجوان دختر و پسر ۶ تا ۱۲ سال ایرانی، 

حدود ۹ درصد و میزان شیوع »پیش فشارخون بالا« حدود ۸ درصد است.

مجلس  امور  و  حقوقی  معاون 
افزایش  به  اشاره  با  علوم  وزارت 
بعد  پژوهشی  و  علمی  تقلب های 
داد:  ادامه  کرونا،  تعطیلی های  از 
آزمون های  برگزاری  به  باتوجه 
غیرحضوری پیش بینی می شود، شاهد 
افزایش تقلب های علمی و پژوهشی 
کمیته های  ظرفیت  از  باید  باشیم. 
و  انضباطی  کمیته های  و  اخلاق 
شود.  استفاده  تخلفات  هیئت های 
ظرفیت های  از  استفاده  همچنین 
تخلف،  با  مقابله  و  پیشگیری  قانون 
مورد تأکید است. ما به شدت درگیر 
افزایش مطالبات عمومی درخصوص 

تخلفات هستیم.
مرتضی  دکتر  ایسنا،  گزارش  به 
اجلاس  دوم  روز  در  فرخی 
و  پژوهشگاه ها  دانشگاه ها،  رؤسای 
سراسر  فناوری  و  علم  پارک های 
شهریور،  یازدهم  امروز؛  که  کشور 
و  علمی  پژوهش های  سازمان  در 
صنعتی ایران برگزار شد، درخصوص 
مسائل حقوقی قبل و بعد از بازگشایی 
و  حقوقی  ظرفیت های  دانشگاه ها، 
توضیحاتی  دانشگاه ها،  مسائل  برخی 

ارائه کرد.
معاون حقوقی و امور مجلس وزارت 
واکسیناسیون  بحث  مورد  در  علوم 
مباحث  از  یکی  که  دانشجویان 
دانشگاه ها  بازگشایی  در  کلیدی 
مصوبات  به  توجه  با  گفت:  است، 

حد  به  رسیدن  و  کرونا  ستاد 
اول  دوزهای  در  نظر  مورد  نصاب 
منتفی  یادآور  دوز  تزریق  دوم،   و 

است.
می خواهند  که  دانشگاه هایی  ولی 
دانشجویانشان از خوابگاه ها یا فضای 
کنند،  استفاده  دانشگاه ها  جمعی 
دوز  تزریق  برای  را  الزامی  می تواند 
یادآور ایجاد کنند. البته این الزامات 

از جنس حقوقی نباشند.
ستاد  مصوبات  گفت:  ادامه  در  وی 
نمی شوند.  محسوب  قانون  کرونا، 
پروتکل هایی  می تواند  دانشگاه  ولی 

برای تزریق دوز یادآور ارائه کنند.
قراردادهای  مورد  در  فرخی 
اینکه  به  توجه  با  گفت:  دانشگاه ها 
است،  نامشخص  کرونا  وضعیت 
دانشگاه ها باید قراردادها را با شرایط 
شرایط  وقتی  تا  کنند  تنظیم  سیال 
بتوانند  کرد،  تغییر  کرونا  پاندمی 

قرارداد را فسخ کنند.
معاون حقوقی و امور مجلس وزارت 
تقلب های  افزایش  به  اشاره  با  علوم 
علمی و پژوهشی بعد از تعطیلی های 
کرونا، ادامه داد: باتوجه به برگزاری 
پیش بینی  غیرحضوری  آزمون های 
تقلب های  افزایش  شاهد  می شود، 
علمی و پژوهشی باشیم. در این زمینه 
و  اخلاق  کمیته های  ظرفیت  از  باید 
هیئت های  و  انضباطی  کمیته های 

تخلفات استفاده شود. 

حرکت  و  کشور  مشکلات  حل 
تمسک  بدون  توسعه،  سوی  به 
که  است  محال  امری  علم  به 
اجلاس  در  جمهور  رئیس  اشاره 
روسای دانشگاه ها، پژوهشگاه ها و 
سراسر  فناوری  و  علم  پارک های 
دانشگاه ها  از  حمایت  به  کشور 
موید  علمی  کارهای  انجام  برای 

همین مطلب است.
وجود  به  ریشه ای  دلایل  از  یکی 
آمدن بحران های متعدد در کشور، 
و  علمی  اصول  از  گرفتن  فاصله 
علم  بر  مبتنی  برنامه ریزی های 
موارد  در  که  طوری  به  است، 
گذاشتن  کنار  شاهد  متعددی 
کارشناسی  رویه های  و  نظریات 
به  شوربختانه  و  هستیم  علمی 
بعضاً سنتی  روش های غیرعلمی و 
مثل سعی و خطا، تصمیم گیری های 
خلق الساعه، ارائه برنامه های تقلیدی 
به  باید  هستیم.  و...  پشتوانه  بدون 
یاد داشته باشیم که تمام ارکان و 
بخش های کشور به طور مستقیم و 
غیرمستقیم با علم سر و کار دارند؛ 
اجتماعی،  مسائل  سیاست،  اقتصاد، 
عمران،  صنعت،  زیست،  محیط 
ورزش  حتی  و  مدیریت  فرهنگ، 
و هنر هم مبانی کاملًا علمی دارند. 
از طرفی در جهان امروز، علوم و 
امور به طور روزافزون تخصصی تر 
عنوان  به  که  طوری  به  شده اند، 
شاخه های  مدیریت  علم  در  مثال 
مدیریت  مانند  گسترده ای  بسیار 
آموزشی،  مدیریت  استراتژیک، 
مدیریت دولتی، مدیریت کسب و 
تعریف  و...  بحران  مدیریت  کار، 
شده و به صورت کاملًا تخصصی 
و علمی گسترش یافته اند؛ بنابراین 
به  مشکلات  رفع  برای  است  لازم 
دنبال متخصصان هر شاخه باشیم و 
البته باید از بین متخصصان همواره 
بهترین ها بر اساس توانایی علمی و 
کارگیری  به  و  انتخاب  شایستگی 

شوند.
مهمترین  عنوان  به  دانشگاه ها 

وظیفه  کشور،  در  علمی  مراکز 
تولید و نشر علم و تربیت نیروی 
و  دارند  عهده  بر  را  متخصص 
ایفا  را  نقش خود  این  هم  همواره 
از  باید  همت  این  اما  می کنند، 
که  شود  تقویت  دولتمردان  سوی 
ظرفیت  از  مختلف  روش های  به 
ببرد.  بهره  دانشگاه ها  توانمندی  و 
استفاده از نظرات اساتید و نخبگان 
و  برنامه ریزی ها  در  دانشگاهی 
به  کشوری  مشکلات  و  مسائل 
صورت علمی و واقعی، بهره گیری 
نخبه  و  برتر  فارغ التحصیلان  از 
متعدد  بخش های  در  دانشگاهی 
مدیریتی، برنامه ریزی و اجرایی در 
بدنه دولت و پست های مدیریتی، 
سخت گیری در زمینه اجرای علمی 
پروژه ها و برنامه ها، تدوین قوانین، 
دستورالعمل ها  و  آئین نامه ها 
تصمیمات  از  جلوگیری  برای 
افزایش  غیرعلمی،  روش های  و 
بودجه پژوهش در همه بخش ها و 
پژوهش ها  نتایج  از  عملی  استفاده 
برنامه ریزی  و  اجرایی  مسائل  در 
است  مواردی  از جمله  و...  کشور 
را  مفقوده  حلقه  این  می تواند  که 

پر کند.
مختلف  بخش های  در  امروز  اگر 
فرهنگی،  اجتماعی،  اقتصادی، 
زیست  زیرساختی،  صنعتی، 
محیطی و مدیریتی شاهد مشکلات 
راه  هستیم،  کشور  در  نارسایی  و 
این  بر  آمدن  فائق  محتوم  حل 
مشکلات، پایه ریزی امور بر مبنای 
اصول علمی است. امکان ندارد که 
کمرنگ  علمی  مبانی  و  روش ها 
شده یا کنار گذاشته شوند و روز به 
روز شاهد حل مشکلات و حرکت 
به سمت توسعه باشیم. مطمئناً اگر 
دولتمردان در عمل رویکرد علمی 
شدن را در پیش بگیرند، نخبگان و 
دانشگاهیان نیز انگیزه ای مضاعف 
برای تلاش در زمینه حل مشکلات 
پیدا  جدیدتر  علمی  تولیدات  و 

می کنند. 

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامی

رئیسی: 

وحید جعفری زاده

رئیس کمیسیون آموزش مجلس شورای اسلامی اعلام کرد؛

میانگین معدل دانش آموزان در مدارس 
حدود 11/5 است

طرح همسان سازی حقوق اساتید دانشگاه 

در دستور کار قرار دارد

رئیس اتاق بازرگانی: 

با مشکلاتی مانند کاهش ارزش پول ملی، 
افزایش مالیات و قیمت گذاری دستوری

رو به رو هستیم

درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
در  علایم  دارای  مشکوک  و  مثبت  بیمار   ۳۶۸ اکنون  هم  گفت:  شیراز 
دلیل  به  بیمار   ۵۴ تعداد،  این  از  که  هستند  بستری  استان  بیمارستان های 
درمانی  ویژه  مراقبت های   ،ICU بخش های  در  جسمی،  شرایط  وخامت 

دریافت می کنند.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی درمانی شیراز، گفت: از ابتدای شیوع این بیماری تاکنون، 
دو میلیون و ۲۲۴ هزار و ۳۵۵ تست تشخیصی مولکولی و تست سریع در 
انجام شده، ۶۵۶  نمونه های  بررسی  با  تهیه شده که  استان  آزمایشگاه های 
هزار و ۸۱۰ بیمار مثبت شناسایی شده است.از مجموع تست های انجام شده 
از ابتدای شیوع تاکنون، یک میلیون و ۸۰۵ هزار و ۷۹۳ تست تشخیصی 
مولکولی بوده که ۵۳۱ هزار و ۱۴۱ مورد بیمار مثبت قطعی شناسایی شده، 
همچنین از ابتدای آغاز طرح شهید حاج »قاسم سلیمانی« تاکنون ۴۱۸ هزار 
و ۵۶۲ مورد تست سریع انجام شده و ۱۲۵ هزار و ۶۶۹ بیمار مثبت شناسایی 
شده است.با بستری ۸۱ بیمار جدید طی ۲۴ ساعت گذشته، هم اکنون ۳۶۸ 

بیمار مثبت و مشکوک دارای علایم در بیمارستان های استان بستری هستند 
که از این تعداد، ۵۴ بیمار به دلیل وخامت شرایط جسمی، در بخش های 

ICU، مراقبت های ویژه درمانی دریافت می کنند.
متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته یک مورد جدید فوتی کووید ۱۹ در فارس 
شیوع  ابتدای  از   ۱۹ کووید  از  ناشی  باختگان  جان  مجموع  و  شده  ثبت 

بیماری تاکنون، به هشت هزار و ۱۲۲ نفر رسید.
استانی  بیماری تاکنون ۶۴۷ هزار و ۵۸ هم  این  ابتدای شیوع  از  همچنین 
از  یا  بیمارستان ها ترخیص شده و  از  یافته که  بهبود  به کووید ۱۹  مبتلا 

ایزوله خانگی خارج شده اند.
در حال حاضر مجموع تعداد دُز تزریق شده واکسن کرونا در شهرستان های 
با  شیراز  درمانی  بهداشتی  خدمات  و  پزشکی  علوم  دانشگاه  زیرمجموعه 
احتساب چهار دُز، به هشت میلیون و ۲۶۳ هزار و ۴۶۰ دُز رسیده که از این 
تعداد سه میلیون و ۴۳۱ هزار و ۹۶۶ دُز نوبت اول، سه میلیون و ۱۳۸ هزار 
و ۴۱۵ دُز نوبت دوم، یک میلیون و ۵۷۰ هزار و ۷۸۹ دُز نوبت سوم و ۱۲۲ 

هزار و ۲۹۰ دُز یادآور واکسن بوده است.

بنزین بالا  اینکه مصرف  به  با توجه  انرژی مجلس گفت:  عضو کمیسیون 
رفته، برنامه ریزی شده که به نحوی این روند را کنترل کنند تا به واردات 

نینجامد.
کاهش  درباره  ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  عباسی  فریدون 
اقدام  این  اینکه  بر  مبنی  شایعات  برخی  و  تومانی  هزار   ۳ سوخت  سهمیه 
اینکه  با توجه به  افزایش قیمت بنزین است، اظهار داشت:  مقدمه ای برای 
مصرف بنزین بالا رفته، برنامه ریزی شده که به نحوی این روند را کنترل 

کنند تا به واردات نینجامد.
وی افزود: واردات بنزین با قیمت آزاد صورت می گیرد و کشور باید روی 
آن سوبسید جداگانه در نظر بگیرد، به عبارت دیگر دولت باید بنزین را با 
نرخ گرانتر خریداری کرده و با قیمت ۳ هزار تومان در اختیار مردم قرار 

دهند.
عضو کمیسیون انرژی مجلس تصریح کرد: این کاهش سهمیه برای کنترل 
واردات  شد  قرار  هم  اگر  و  است  بنزین  واردات  از  جلوگیری  و  مصرف 
داشته باشیم در مواقع ضروری باشد نه با هدف تأمین سوخت مسافرت و 

موارد غیرضروری.
وی درباره احتمال مقدمه چینی برای سه نرخی شدن بنزین، گفت: در نهایت 
باید به سمتی برود که قیمت حامل های انرژی واقعی شود ولی  کشور ما 

زمانی باید واقعی شود که حقوق و دستمزد هم واقعی شود.
دیگر  و  انرژی  حامل های  قیمت  است  قرار  اگر  کرد:  خاطرنشان  عباسی 
آن  مطابق  حتماً  باشد  فارس  خلیج  فوب  نرخ  به  ما  کشور  در  محصولات 
درآمد مردم هم باید به همان میزان باشد و یا اینکه ارزش پول ملی حفظ 

سود تا مردم زیر خط فقر قرار نگیرند. در این صورت اشکالی ندارد که 
قیمت حامل های انرژی واقعی شود، چون درآمد مردم هم واقعی شده و به 
اندازه مصرف پول پرداخت می کنند ولی اکنون شرایط به گونه ای نیست 

که دستمزدها به حد نرخ های منطقه بالا برود.
وی در ادامه بیان کرد: قیمت ها در کشورهای اطراف ما از جمله پاکستان، 
ترکیه و کشورهای عرب حاشیه خلیج فارس متفاوت است، مثلًا در ترکیه 
قیمت بنزین خیلی بالاست و در پاکستان حدود ۱۵ تا ۱۶ هزار تومان است 
ایران  در  بنزین  تمام شده  قیمت  احتمالًا  قاچاق صورت می گیرد ولی  که 
قیمت  در  خام  نفت  قیمت  تغییرات  البته  که  است  تومان  هزار   ۱۲ حدود 

فرآورده تأثیر دارد.
به گزارش ایلنا، جلیل سالاری هفته گذشته از کاهش سهمیه سوخت دوم 
سهمیه  ماه  ابتدای شهریور  از  و گفت:  داد  خبر  تومانی(  هزار  سه  )بنزین 
سوخت دوم )بنزین سه هزار تومانی( از ۲۵۰ لیتر به ۱۵۰ لیتر کاهش یافته 

و سهمیه اول به همان میزان ۶۰ لیتر به قوت خود باقی است.

فریدون عباسی عضو کمیسیون انرژی مجلس:

به دلیل بالا رفتن مصرف بنزین، خواستیم کنترل کنیم تا به واردات نینجامد

رئیس کمیسیون عمران مجلس اعلام کرد: با توجه به اینکه وزارت راه و 
شهرسازی دستگاه اجرایی بزرگ و طویلی است و مسکن زیر سایه حمل 
به طور جدی مطرح شده و  از راه  نقل گم شده، تفکیک بخش مسکن  و 
هم رئیس جمهوری و هم رئیس مجلس موافقت خود را از تفکیک این دو 

را اعلام کردند و احیای وزارت مسکن به زودی به صحن مجلس می رود.
ایلنا درباره  اقتصادی  با خبرنگار  محمدرضا رضایی کوچی در گفت وگو 
افزایش سرسام آور  و  بازار مسکن  به وضعیت  نسبت  رهبری  اخیر  بیانات 
قیمت ها در این بازار، اظهار داشت: بیانات رهبری درباره وضعیت مسکن 
بسیار دقیق و کارشناسی بود و مشکلات مردم در حوزه مسکن یک واقعیت 
است. علی رغم اینکه قانون جهش تولید مسکن )ساخت ۴ میلیون مسکن در 
۴ سال( در مجلس به تصویب رسیده و یک قانون کاملی برای تقویت تولید 
مسکن و رفع مشکلات این حوزه است اما عوامل زیادی دخیل هستند که 

این قانون به اجرا نرسد.
اهمیت  و  مسکن  ساخت  به  اعتقادی  دولت  اجزای  مهمترین  بیان  با  وی 
موضوع ندارند، ادامه داد: وزارت اقتصاد، بانک مرکزی و سازمان برنامه و 
بودجه با وجود اینکه نقش بسیار پررنگی در رفع مشکلات حوزه مسکن و 
اجرای قانون جهش تولید مسکن دارند اما نشان دادند که اراده ای برای تحقق 
از جمله  ندارند.رئیس کمیسیون عمران مجلس گفت:  نداشته و  قانون  این 
وظایفی که در قانون جهش تولید مسکن تعریف شده، همراهی بانک ها در 
اجرای این قانون است و باید ۲۰ درصد تسهیلات بانک ها به بخش مسکن 
این قانون واگذاری  اختصاص داده شود. از سوی دیگر مهمترین موضوع 
این  دو  هر  که  است  بوده  مسکن  میلیون   ۴ ساخت  برای  دولت  اراضی 
موضوعات تحقق پیدا نکرد.رضایی کوچی افزود: همچنین در قانون بودجه 

اینکه  از جمله  تولید مسکن پیش بینی کرده ایم  برای اجرای پروژه  منابعی 
باید تمام درآمدهای مالیاتی بخش مسکن به برای تولید مسکن مصرف شود 
اما سازمان برنامه و بودجه جلوی تخصیص این منابع پیش بینی شده به بخش 
هزار   ۴۰ از  باید  آمده  قانون  در  اینکه  با  همچنین  است.   را گرفته  مسکن 
میلیارد تومان از ۵۰ هزار میلیارد تومان خط اعتباری مسکن مهر به اجرای 
پروژه جهش تولید مسکن اختصاص پیدا کند اما به این وظیفه قانونی هم 
عمل نکردند.وی با تأکید بر اینکه اراده جدی برای افزایش تولید مسکن 
در دولت وجود ندارد، افزود: علی رغم اینکه رئیس جمهوری قول ساخت ۴ 
میلیون مسکن را به مردم داده اما برخی از وزرا و اعضای کابینه از اجرای 
این وعده رئیس دولت امتناع می کنند.رضایی کوچی با بیان اینکه وزارت 
راه و شهرسازی هم شرایط آشفته ای را دارد، گفت: در معاونت های وزارت 
راه و شهرسازی موازی کاری انجام می شود و خود دستگاه های زیرمجموعه 
پیشنهاد  رو  این  از  ندارند،  همکاری  یکدیگر  با  شهرسازی  و  راه  وزارت 
تشکیل قرارگاه مسکن را داده ایم که کار با یک فرماندهی پیش برود.رئیس 
کمیسیون عمران مجلس ادامه داد: درحالی که وزارت راه و شهرسازی باید 
نقش راهبری و تسهیل کننده در بحث تولید مسکن را ایفا کند اما حد این 
وزارتخانه تا پیمانکاری تنزل پیدا کرده و ایرادات حدی به عملکرد وزارت 
با  رئیس جمهوری  موافقت  از  است.رضایی کوچی  وارد  و شهرسازی  راه 
تفکیک وزارت راه و شهرسازی خبر داد و گفت: با توجه به اینکه وزارت 
راه و شهرسازی دستگاه اجرایی بزرگ و طویلی است و مسکن زیر سایه 
حمل و نقل گم شده، تفکیک بخش مسکن از راه به طور جدی مطرح شده 
و هم رئیس جمهوری و هم رئیس مجلس موافقت خود را از تفکیک این دو 

را اعلام کردند و احیای وزارت مسکن به زودی به صحن مجلس می رود.

رئیس کمیسیون عمران:

پیشنهاد تشکیل قرارگاه را دادیم

رئیس مرکز اطلاع رسانی پلیس فارس:

تمدید گذرنامه زائران اربعین حسینی 
همچنان ادامه دارد

 متقاضیان درخواست خود را به روزهای
آخر موکول نکنند

طی جلسه ای در اداره اماکن عمومی فرماندهی انتظامی استان فارس برگزار 
شد، خدمات قابل واگذاری اداره اماکن به پست مورد بررسی قرار گرفت.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره کل پست استان 
انتظامی  فرماندهی  عمومی  اماکن  اداره  محل  در  که  جلسه ای  طی  فارس 
محمد  فارس،  استان  مدیرکل پست  آزادی  مهدی  با حضور  فارس  استان 
باستانی رئیس اداره اماکن عمومی فرماندهی انتظامی استان و کارشناسان 
هر دو حوزه برگزار شد، آزادی ضمن ارائه گزارش عملکرد از افزایش 
سرانه پستی در استان فارس طی چند سال اخیر، به تقویت زیرساخت اداره 

کل پست استان فارس اشاره کرد.
مدیرکل پست استان فارس در ادامه جلسه با بیان اینکه هر پستچی با توزیع 
مرسولات پستی به گیرندگان، از ترددهای غیرضروری در سطح شهر در 
طول روز جلوگیری می کند، ارتقای خدمات هوشمند پستی را در راستای 

افزایش رفاه مردم امری ضروری تلقی کرد.
که  مختلف  دستگاه های  نیابتی  خدمات  به  اشاره  ضمن  ادامه  در  آزادی 
به  می شود،  ارائه  مشتریان  به  و  اداره پست کارسازی  در  در حال حاضر 
نیز  الکترونیکی  خدمات  انجام  جهت  کل  اداره  این  موجود  ظرفیت های 

اشاره کرد.
بالاترین مقام پست استان فارس در ادامه جلسه ضمن اشاره به امکان توزیع 

پست  نامه رسانان  توسط  روستایی  نقاط  آخرین  در  مرسولات  مویرگی 
استان، به مزایای برون سپاری خدمات دستگاه ها و استفاده از زیرساخت های 
شبکه پستی با هدف جلوگیری از مراجعه حضوری مردم به ادارات همچنین 

افزایش رفاه مردم مطالبی بیان نمود.
انتظامی استان ضمن  در ادامه جلسه رئیس اداره اماکن عمومی فرماندهی 
خوشامدگویی از تلاش کارکنان اداره کل پست استان فارس تقدیر کرد.

باستانی در ادامه جلسه ضمن اشاره به هوشمند شدن خدمات پستی، خواستار 
برگزاری جلسه تخصصی با حضور کارشناسان هر دو حوزه جهت بررسی 
استان  پست  کل  اداره  به  خدمات  برون سپاری  جهت  قانونی  راهکارهای 

فارس شد.


